

staffing requirements in some of the central administrative units of the Department, and to certain Commerce Officer staffing competitions which have been under discussion for over a year. I have instructed that such staffing actions should proceed but in a controlled manner.

It will be important to ensure that the non-rotational staff of the new Department are offered career assignment and promotion opportunities commensurate with their skills and interests. In this regard policies and procedures will have to be reviewed for all occupational groups, and a special effort will be made to ensure equitable treatment for non-rotational staff.

(d) Rotational Secretarial Group (SCY)

It is expected the promotion process will take place about mid-March 1982 with the results being announced by the end of April.

(e) Rotational Clerical Group (CR)

The knowledge examination, which is part of the promotion process, will be held on March 6, 1982. Appraisal review committees will begin meeting at the end of February and Promotion Boards are scheduled to meet mid-March, with the results expected at the beginning of April. Promotion exercises will be conducted for levels 3, 4 and 5. (There will be no promotion exercises this year at levels 6 and 7 because of a lack of vacancies).

(f) Rotational Communications Group (CM)

The appraisal review committees have almost completed their task. The knowledge examinations took place on January 30, 1982, Promotion Boards will be

critiques de certains des services administratifs centraux du Ministère et à certains concours qui, du côté des agents du commerce, sont en gestation depuis plus d'un an. J'ai donné l'ordre d'aller de l'avant, mais de façon contrôlée, dans de tels cas.

Il sera important d'offrir au personnel non permutant du nouveau Ministère des affectations et de l'avancement qui correspondent à ses compétences et à ses intérêts. Il faudra à cet égard passer en revue les politiques et les procédures applicables à tous les groupes d'occupation. Un effort tout particulier sera d'ailleurs fait pour garantir le traitement équitable du personnel non permutants.

d) Groupe des secrétaires permutantes (SCY)

Il est prévu que le processus d'avancement sera enclenché à la mi-mars et que les résultats seront annoncés à la fin d'avril.

e) Groupe des commis permutants (CR)

L'examen des connaissances, qui fait partie du processus d'avancement, aura lieu le 6 mars 1982. Les comités d'examen des appréciations commenceront à siéger à la fin de février. Les jurys d'avancement doivent se réunir à la mi-mars et on prévoit que les résultats seront connus au début d'avril. Les niveaux auxquels se fera l'avancement sont les niveaux 3, 4 et 5. (En effet, il n'y a pas de vacances aux niveaux 6 et 7).

f) Groupe des communications (CM)

Les comités d'examen des appréciations ont à peu près terminé leur travail et les examens de connaissances ont eu lieu le 30 janvier 1982. Les jurys d'avancement se